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Zakończenie wypasu owiec już za nami, ale ponieważ jesień w tym roku pod względem
aury nas rozpieszcza to i owce mają dłuższy sezon. Z Józefem Kawikiem bacą z Brennej
rozmawiamy o problemach związanych z wypasem, wilkach, minionym sezonie, a także o
braku następców.
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